
PROTOKÓŁ NR XXI 
Z POSIEDZENIA WSPÓLNEGO KOMISJI STAŁYCH RADY MIEJSKIEJ 

z dnia 14 września 2020r. 
 

 
W posiedzeniu wspólnym komisji stałych udział wzięło 13 radnych. 
 
Na protokolanta posiedzenia wybrano Tomasz Rudnego. 
 
Posiedzenie miało na celu omówienie projektów uchwał na XXI sesję RM zaplanowaną 
na dzień 15 września 2020r. 
 
 
Omówiono projekty uchwał ujętych w  porządku obrad, według poniższej kolejności: 
 

1. Podjęcie uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu położonego w obrębie ewidencyjnym Otorowo, gmina Solec 
Kujawski. 
 
Projekt uchwały zreferowała Iwona Konopa - Kierownik Biura Planowania 
Przestrzennego.  
 
Radny Tomasz Pacek zapytał jak szeroki obszar terenu objęty został powyższą uchwałą. 
 
2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu "Toruńska - część północna" w Solcu Kujawskim. 
 
Projekt uchwały zreferowała Iwona Konopa - Kierownik Biura Planowania 
Przestrzennego.  
 
Radny Bartłomiej Czaki poprosił o sprecyzowanie terenu objętego uchwałą. 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie ulicy Lipowej i ulicy  
Toruńskiej w Solcu Kujawskim. 
 
Projekt uchwały zreferowała Iwona Konopa - Kierownik Biura Planowania 
Przestrzennego. 
Teresa Substyk - Burmistrz Solca Kujawskiego uzupełniła uzasadnienie uchwały. 
 
Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia dróg kategorii dróg gminnych. 
 
Projekt uchwały zreferowała Barbara Białkowska, Zastępca Burmistrza Solca 
Kujawskiego, Dyrektor Wydziału Gospodarki Mieniem. 
 
Radna Grażyna Bieniek zapytała w jaki sposób droga staje się drogą publiczną. 
Radna Justyna Gapska zapytała jakie korzyści dla miasta wynikają z odpublicznienia 
dróg objętych uchwałą. 
 
 



5. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności przesyłu na 
nieruchomości gruntowej położonej w Solcu Kujawskim przy ul. Robotniczej 3. 
 
Propozycję dodania tego punktu do porządku obrad złożyła Barbara Białkowska, 
Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego, Dyrektor Wydziału Gospodarki Mieniem. 
Omówiła także zasadność podjęcia uchwały. 
 
Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2020 rok. 
 
Projekt uchwały zreferowała Alina Kowalska - Skarbnik Gminy Solec Kujawski. 
 
Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 
 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 
Solec Kujawski na lata 2020 - 2024. 
 
Projekt uchwały zreferowała Alina Kowalska - Skarbnik Gminy Solec Kujawski. 
 
Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania budżetu, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Solec Kujawski oraz o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych 
instytucji kultury za I półrocze. 
 
Projekt uchwały zreferowała Alina Kowalska - Skarbnik Gminy Solec Kujawski. 
 
Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 
 
9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego od 22.05.2020 r. do 
31.08.2020 r. 
 
Skrót sprawozdania zreferowała Teresa Substyk - Burmistrz Solca Kujawskiego. 
Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 
 
10. Wolne głosy i wnioski jako punkt w porządku obrad RM. 
 
Radny Andrzej Bąbka zapytał o budowę chodnika, ścieżki rowerowej i oświetlenia 
w obrębie ulicy Łąkowej.  
Radna Justyna Gapska zapytała funkcjonowanie i możliwość zamknięcia basenu. 
Radny Szymon Raczyński złożył propozycję zamontowania parkomatów w obrębie 
obszaru OSiRu w celu stworzenia parkingów płatnych. 
 
Posiedzenie zakończono o godz. 17.30. 
 
 
                                                                                                     Protokolant posiedzenia: 

Tomasz Rudny 


